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Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 24. oktober 2019 

  

Højen 

Ordstyrer: Vibeke I. Havre 

Til stede: Jannick M. Hansen, Suh Jacobsen, Michael Nilsson, Siridur Jakobsdottir, 
Arne Holm, Michael Sjørslev, Rikke Gadegaard, Anita L. Hansen, Vibeke I. Havre, 

Claus A. Pedersen og Daniel Bundgaard. 

Fraværende: Bennedicte M. Andersen, Torben Rix og Lasse Sanvig, samt 

elevrådsrepræsentanterne Naja F. Slagslunde og Silje N.L. Sørensen.  

Referent: Daniel Bundgaard 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde 

Indlæg ved forælder Mie Dalsgaard  

Mie Dalsgaard fortæller, at hun er bekymret og stiller følgende tre spørgsmål: 

 Elevplaner – hvorfor følger skolen ikke UVM’s retningslinjer for fag og 

årgange?  
 TEMA lektioner – hvorfor er musik, billedkunst og nat/tek samlet i ét fag?  
 Håndværk & Design – hvorfor er det ikke på skemaet i 4. kl.?   

Formanden kvitterer for indlægget. Ledelsen vil drøfte spørgsmålene på et 

kommende ledelsesmøde, da sagen er kompleks. Herefter vil ledelsen 
præsentere svarene på et Skolebestyrelsesmøde.  

Indlæg ved Charlotte Månsson og Maria Hessner Hansen på vegne af gruppen 
”Nej til grusgrav i Tune”.  

Charlotte og Maria fortalte om sine bekymringer ved, at Greve Kommune ønsker 
at placere en grusgrav tæt på Tune. De nævner bl.a. følgende gener: De 
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begynder kl. 6.00, tung trafik, larm, masser af støv mv. – alt noget, der vil 
genere Tune Skole og borgerne i Tune.  

Charlotte og Maria opfordrer på det kraftigste til, at Skolebestyrelsen sender et 
høringssvar til Region Sjælland senest d. 27. oktober 2019. Derudover opfordrer 

de alle personalegrupper på Tune Skole til at gøre modstand mod en mulig 
grusgrav i Tune – inden ”Råstofplan 2020” meldes ud i foråret 2020.  

Formanden skriver et høringssvar på vegne af Skolebestyrelsen.   

 

2. Godkendelse af referat  

Referatet fra Skolebestyrelsesmødet d. 19. august 2019 blev godkendt.   

 

3. Konstituering af bestyrelse 

Der skal vælges ny næstformand, da Michael Sjørslev udtræder af  

Skolebestyrelsen.  

 
Rikke Gadegaard bliver indstillet.   
Rikke Gadegaard modtager valg.  

 

4. Nyt fra skolen 

Vi har budt velkommen til Daniel Bundgaard, som er vores nye faglige leder. 

Daniel begyndte d. 7. oktober 2019. Vi glæder os over det fremtidige 
samarbejde med Daniel. Daniel præsenterede sig kort.  

 
Vi har ligeledes fået ansat en fast vikar - Kathrine, som varetager et fast 
skema på 4. årgang.  

 
Det er nu blevet muligt at benytte vores madkundskabslokale igen, da vi i 
længere tid ikke har registreret nogen tegn på rotter. Det er dog besluttet, at 

der skal foretages en mindre renovering af køkkenet – dette vil ske i 
forbindelse med vinterferien i uge 8.  
 
 

5. Nyt fra skolebestyrelsen 

Skolebestyrelsens medlemmer præsenterede sig kort til ære for den nye 
faglige leder Daniel Bundgaard.  

 

6. Nyt fra elevrådet 

Ingen af elevrådsmedlemmerne var til stede.  

 

7. Nyt om bygninger 
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Der afholdes møde om forestående renovering af facader på Højen 
(Firkløveret), der påbegyndes snarest.  

 

Der blev stille et spørgsmål vedr. en manglende dør på Lunden. Claus A. 
Pedersen går videre med sagen.  

 

8. Orientering om ”Én skole på én matrikel” 

”Byrådet ønsker, inden beslutningstagning, tilkendegivelser fra flere forældre 
på Tune Skole. Derfor opfordres skolebestyrelsen på Tune Skole til at afholde 
et nyt borgermøde. Administrationen vil bistå med oplysningerne til afholdelse 
af borgermødet”.  
 
”En præmis for evt. samling af Tune Skole på én matrikel er, at provenuet for 
salget af Tune Skole, Lunden indgår i finansiering af samlingen”. 

 

Skolebestyrelsen drøftede forslaget om at afholde 2. borgermøde. Hvis 

Skolebestyrelsen skal afholde 2. borgermøde, skal vi kunne komme med 

supplerende eller nye oplysninger omkring sagen. Det kunne f.eks. være en 

paneldebat med repræsentanter fra administrationen og/eller politiker. Vi vil 

anbefale en fornyet teknisk gennemgang af Lunden – også i forbindelse med 

et evt. salg.  

Formanden svarer på henvendelsen.  

 

9. Budget SFO 

Claus A. Pedersen og Arne Holm fremlægger budgettet 2019.  

Budgettet blev drøftet.  

Budgettet godkendes.   

 

10. Evt. 

Det blev foreslået et kigge på overgangen mellem Lunden og Højen – altså 

fra 3.-4. klasse for at lette overgangen. Punktet kommer på dagsordenen på 
et senere Skolebestyrelsesmøde.  
 

Vi siger farvel til Michael Sjørslev, der har været medlem af Skolebestyrelsen i 
ti år. Tusind tak for din kæmpe indsats!  

 

11. Kommende punkter 

 Skoleskift  

 En drøftelse af, hvorfor elever vælger at skifte skole og kan vi gøre 

noget for at modstå dette. 
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 Overgangen fra Lunden til Højen – foråret 2020  

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


